
Conceptverslag van de openbare vergadering van het algemeen bestuur van Recreatieschap 
Geestmerambacht, gehouden op 1 juli 2015 in het beheerbureau te Noord-Scharwoude 
 
Aanwezig 
De heer L.H.M. Dickhoff - Gemeente Heerhugowaard  (voorzitter) 
De heer J.P. Nagengast  - Gemeente Alkmaar (bestuurslid) 
De heer J. Nieuwenhuizen - Gemeente Langedijk (bestuurslid) 
De heer Tj.P.J. Talsma - Provincie Noord-Holland (bestuurslid) 
Mevrouw O. Rasch - Gemeente Bergen (bestuurslid) 
Mevrouw A.M. Valent-Groot - Gemeente Heerhugowaard (bestuurslid) 
Mevrouw J. Feron - Gemeente Alkmaar (adviescommissielid) 
De heer P. de Ron - Provincie Noord-Holland (adviescommissielid) 
De heer G. Houtkamp - RNH (programmamanager) 
De heer F. Rodenbach - RNH (projectleider) 
Mevrouw K.J. Kok - RNH (verslaglegging) 
 
Insprekers 
De heer Kuiper en de heer Koelman - Maverick Events 
 
Afwezig 
De heer J.F.N. Cornelisse  - Gemeente Langedijk (bestuurslid) 
De heer A.S. Groot - Gemeente Schagen (bestuurslid) 
De heer J.A.M. Haring - Gemeente Bergen (bestuurslid) 
De heer J.W. Nieuwenhuis - RNH (manager advies) 
De heer H. de Ruiter - Gemeente Schagen (bestuurslid) 
 
1. OPENING 

 
 De vicevoorzitter, de heer Dickhoff, opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. In 

het bijzonder de heer Talsma, gedeputeerde van de provincie Noord-Holland. Er wordt een 
kennismakingsronde gedaan. De heer Talsma deelt mee dat hij op 29 juni jl. officieel benoemd 
is door Provinciale Staten. Hij zal als bestuurslid zitting nemen in het algemeen bestuur van het 
Recreatieschap Geestmerambacht.  
 

 Voorgesteld wordt om de heer Dickhoff te benoemen als voorzitter en de heer Cornelisse als 
vicevoorzitter. De heer Cornelisse wordt na zijn vakantie hierover geïnformeerd. De leden van 
het algemeen bestuur gaan akkoord met het voorstel. De agenda wordt ongewijzigd 
vastgesteld. 
 

 Het algemeen bestuur besluit de heer Dickhoff te benoemen tot voorzitter en de heer 
Cornelisse tot vicevoorzitter. 
 

 De heer Kuiper, directeur van Maverick Events, heeft zich gemeld als inspreker en wordt 
bijgestaan door de door de heer Koelman. De voorzitter geeft het woord aan de heer Kuiper. 
 

 De heer Kuiper deelt mee dat hij 15 jaar geleden is gestart met organiseren van het Indian 
Summer Festival. Het concept is 2 jaar geleden door de heer Kuiper verkocht aan een Duitse 
organisatie onder beding dat de heer Kuiper 2 jaar geen festivals in Geestmerambacht mag 
organiseren. Nu het concurrentiebeding van 2 jaar verstreken is wil hij graag een nieuw festival 
organiseren op het nieuwe evenemententerrein van Geestmerambacht, en wel op 10 en 11 
september 2016. Inmiddels is de vergunning aangevraagd bij de gemeente Langedijk, maar dit 
is on-hold gehouden, omdat hij nog geen toestemming heeft van het recreatieschap.  
 

 De reden hiervan is dat binnen het beleid van het recreatieschap een sterke voorkeur uitgaat 
naar een andersoortig evenement namelijk een dancefestival in juli 2016 als derde evenement 
en dat dit middels een openbare inschrijving gebeurt. De heer Kuiper geeft aan al 15 jaar 
ervaring te hebben, betrouwbaar te zijn en te beschikken over de financiën om dit evenement 
tot een succes te maken. Hij voegt hieraan toe dat hij als eerste een vergunning hiervoor heeft 
aangevraagd. Hij legt uit dat het een festival met meer muziekstijlen dan alleen dance moet 
worden en het zal geen concurrent zijn voor de andere evenementen. Inmiddels heeft 
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meerdere malen overleg plaatsgevonden met de locatiebeheerder en de marketeer, maar het 
is niet gelukt om tot overeenstemming te komen.  
 

 De heer Kuiper verzoekt het algemeen bestuur zich hierover te beraden en dit op korte termijn 
terug te koppelen zodat hij eventueel kan starten met de kaartenverkoop voor het festival in 
2016. De voorzitter bedankt de heer Kuiper. 
 

2. CONCEPTVERSLAG VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR D.D. 12 NOVEMBER 2014 
 

 Het algemeen bestuur besluit het verslag vast te stellen. 
 

3. INGEKOMEN STUKKEN  
 

 Het algemeen bestuur besluit het overzicht van ingekomen stukken voor kennisgeving 
aan te nemen.  
 

4. JAARREKENING 2014 
 

 Mevrouw Valent-Groot deelt mee dat de gemeente Heerhugowaard akkoord gaat met voorstel. 
Zij mist echter in de jaarrekening 2014 meetbare prestatie indicatoren. Tevens vraagt zij of er 
mensen zijn met een beperking die een rol spelen in het beheer en onderhoud. De heer 
Houtkamp antwoordt dat jaarrond een aantal mensen met een beperking via het WNK, een 
organisatie voor maatschappelijk werk, werkzaamheden verrichten in het recreatiegebied.  
 
De heer Talsma attendeert het algemeen bestuur op punt 9 van de zienswijze van de provincie 
Noord-Holland, waarin gevraagd wordt in de volgende begrotingscyclus de concept-financiële 
stukken twee weken eerder toe te sturen teneinde een gedegen interne voorbereiding voor de 
ambtelijke adviescommissies mogelijk te maken. 
 
De heer Houtkamp antwoordt dat de deelnemers schriftelijk bezwaren kunnen indienen bij het 
dagelijks bestuur binnen twee maanden na toezending van de concept-financiële stukken 
conform de gemeenschappelijke regeling. Tevens geeft de heer Talsma aan zich zorgen te 
maken over het verloop van de algemene reserve. De heer Nieuwenhuizen merkt op dat de 
algemene reserve op het juiste niveau is.  
 
De heer Houtkamp antwoordt dat in de vergadering van algemeen bestuur van 12 november 
2014 afgesproken is om, na afstemmingsoverleg tussen de gemeenten, de hoogte van de 
noodzakelijke algemene reserve vast te stellen op een percentage van de totale lasten. De 
algemene reserve van Geestmerambacht voldoet aan dit criterium.  
 

 Het algemeen bestuur besluit de jaarrekening 2014 Geestmerambacht, Uitbreiding 
Geestmerambacht en Park van Luna vast te stellen. 
 

3. BEGROTINGSWIJZIGINGEN 2015 
 

 Het algemeen bestuur besluit 
1. De begrotingswijzigingen 2015 Geestmerambacht, Uitbreiding Geestmerambacht 

en Park van Luna vast te stellen; 
2. RNH opdracht te geven voor de geoffreerde inzet en het uitvoeren van de 

inspanningen die in de begrotingswijzigingen 2015 zijn opgenomen. 
 

4. PROGRAMMABEGROTINGEN 2016 
 

 Het algemeen bestuur besluit 
1. De programmabegrotingen 2016 Geestmerambacht, Uitbreiding Geestmer-

ambacht en Park van Luna vast te stellen; 
2. RNH opdracht te geven voor de geoffreerde inzet en het uitvoeren van de 

inspanningen die in de programmabegrotingen 2016 zijn opgenomen. 
 



Conceptverslag vergadering algemeen bestuur Recreatieschap Geestmerambacht 1-7-2015 - pagina 3/5 

5. GAB WANDELNETWERK IN HEERHUGOWAARD, LANGEDIJK, ALKMAAR EN BERGEN 
 

 De leden van het algemeen bestuur zijn enthousiast over het wandelnetwerk. 
 

 Het algemeen bestuur besluit 
1. Het beheer van het wandelnetwerk in de gemeenten Heerhugowaard, Langedijk, 

Bergen en Alkmaar evenals de bijdragen van deze gemeenten per 1 januari 2016 
op te nemen in de jaarlijkse begroting; 

2. RNH opdracht te geven de coördinatie van het onderhoud en de promotie uit te 
voeren. 

 
8. STAND VAN ZAKEN UITTREDEN PROVINCIE 

 
 De heer Talsma deelt mee dat in de coalitieonderhandelingen gesproken is over de 

recreatieschappen. Op dit moment wordt onderzocht hoe de bestuurlijke drukte verminderd 
kan worden en ook wordt onderzocht hoe de recreatieschappen gemoderniseerd kunnen 
worden. De heer Talsma is van mening dat de recreatieschappen een belangrijke functie 
hebben en dat dit ook zo moet blijven. In de coalitieonderhandelingen is afgesproken de lijn die 
door de heer Bond is ingezet voor uittreding uit het Recreatieschap Geestmerambacht te 
blijven volgen. De redenen voor het college voor uittreding zijn:  

 Het verminderen van bestuurlijke drukte;  

 Het door de provincie als afgerond beschouwen van het recreatiegebied;  

 De gemeenten zijn goed in staat om voortaan zelf het recreatieschap te besturen.  
Hij voegt hieraan toe dat de provincie na uittreding het recreatieschap zal blijven volgen en ook 
zal blijven investeren in de groen via de Agenda Groen.  
 
De heer Talsma deelt mee dat de provincie op 4 maart 2014 per brief een eindbod van 3,62 
miljoen inclusief btw aan het recreatieschap heeft voorgelegd. De provincie heeft het 
recreatieschap verzocht om hier vóór 15 augustus 2015 op te reageren. Indien het 
recreatieschap het bod niet accepteert komt het bod te vervallen en zal wat de provincie betreft 
de rechter zich moeten uitspreken over de uittredingsvoorwaarden. 
 
De heer Nieuwenhuizen vraagt hoe de provincie aankijkt tegen het lopende uitbreidingsproject 
GAB-U. De heer Talsma geeft aan dat GAB-U voor de provincie geen reden is om deel te 
blijven nemen in het recreatieschap. De heer Nieuwenhuizen geeft aan daarvoor geen 
argumenten in de brief van 4 maart aan te treffen. 
 
Mevrouw Rasch vraagt waarop de provincie de aangeboden 5 jaar baseert. De heer De Ron 
antwoord dat de 5 jaar afkooptermijn is gebaseerd is op jurisprudentie.  
 
De voorzitter merkt op dat de bouwkavel die nodig is voor het ontwikkelen van Geestmerloo los 
moet worden gezien van het proces van de uittreding en niet moet worden gekoppeld aan het 
bod van de provincie. Verder merkt de voorzitter op dat de gronden die nu in pacht bij het 
recreatieschap zijn door de provincie via een advertentie in de krant aan derden zijn 
aangeboden. 
 
De heer Talsma deelt mee dat de bouwkavel Geestmerloo onderdeel is van het aanbod van de 
provincie voor uittreding. Indien het bod niet wordt geaccepteerd vervalt ook de aanbieding van 
de bouwkavel.  
 
De heer De Ron merkt over de verpachting van gronden op dat de gronden die in 2015 
verpacht zijn aan het recreatieschap tot in ieder geval 1-1-2017 beschikbaar zijn voor het 
recreatieschap en niet aan derden zullen worden aangeboden. De provincie bevestigt dit 
schriftelijk aan het recreatieschap. 
 

 Het algemeen bestuur besluit na afloop van deze vergadering dit agendapunt nader te 
bespreken in een ingelaste vergadering van het dagelijks bestuur. 
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9. GAB PROCESKOSTEN UITTREDING PROVINCIE 
 

 De heer Talsma deelt mee geen uitspraak te doen over proceskosten in de toekomst. Hij voegt 
hieraan toe dat de provincie de reactie op de brief van 4 maart 2015 met daarin het eindbod 
afwacht. 
 

 Het algemeen bestuur besluit de begroting Geestmeramacht te wijzigen door de extra 
kosten van € 107.400 (lasten) op te nemen en een vordering op de provincie op te nemen 
van € 107.400 (baten). 
 

10. UITTREDING GEMEENTE SCHAGEN 
 

 De voorzitter deelt mee dat dit agendapunt, door afwezigheid van de heer Groot, geagendeerd 
wordt voor de vergadering van het algemeen bestuur op 11 november 2015. 
 

 Het algemeen bestuur besluit dit agendapunt te agenderen voor de vergadering van het 
algemeen bestuur op 11 november 2015. 
 

11. GAB EN PvL COMMUNICATIESTRATEGIE 2015-2019 
 

 Mevrouw Valent-Groot merkt op dat in dit stuk meetbare prestatie indicatoren te zien zijn. De 
voorzitter geeft aan dat bij de bespreking eerder geconcludeerd is dat de segmentatie naar 
doelgroepen uit de communicatiestrategie in de uitvoering nog verder zal worden uitgewerkt. 
Mevrouw Rasch vindt dat het recreatiegebied goed toegankelijk is voor recreanten mede door 
de gratis parkeermogelijkheden en het overzichtelijke en goed afgebakende zwemgebied.  
 
Naar aanleiding van de inspreker, de heer Kuiper van Maverick Events, vraagt mevrouw Rasch 
of er maatstaven zijn waarop evenementen kunnen worden afgewezen of toegestaan. Zij is 
van mening dat het belangrijk is om criteria te stellen voor evenementen. De voorzitter 
antwoordt dat de bevoegdheid voor het toestaan van een evenement bij het algemeen bestuur 
ligt. De heer Houtkamp antwoordt dat het recreatieschap evenementenbeleid heeft en dat de 
volgorde van binnenkomst van een aanvraag, voor het recreatieschap als terreineigenaar, 
geen doorslaggevende factor is bij de beoordeling. Bekeken wordt of de het beoogde 
evenement past in het recreatiegebied en past binnen het geldende beleid. Hij voegt hier aan 
toe dat er per jaar drie grote evenementen mogen worden gehouden. De aanpak die de 
uitvoeringsorganisatie voor staat is om voor het derde evenement een openbare inschrijving te 
houden waarbij ook de aanvraag van de heer Kuiper wordt meegenomen. Mevrouw Rasch is 
het hiermee eens. Ook de overige bestuursleden zijn het hier mee eens. Aanvragen dienen 
goed getoetst te worden aan de geldende beleidscriteria van het recreatieschap. 
 
De voorzitter stelt voor om in september 2015 bij elkaar te komen om het geldende beleid en 
de bijbehorende criteria met betrekking tot evenementen te bespreken en de aanvragen te 
behandelen. Indien nodig kan dit in een schriftelijke ronde. De heer Nagengast is van mening 
dat na de behandeling in september 2015 direct en duidelijk gecommuniceerd moet worden 
naar de evenementenorganisaties. De heer Kuiper zal zo spoedig mogelijk na deze 
vergadering geïnformeerd worden over het vervolg. 
 

 Het algemeen bestuur besluit de communicatiestrategie en de doelgroepensegmentatie 
2015-2019 vast te stellen. 
 

 Het algemeen bestuur besluit met betrekking tot het evenementenbeleid van het 
recreatieschap en de inspreekreactie van de heer Kuiper (Maverick Events) 

1. Vast te houden aan de procedure van een openbare inschrijving voor het werven 
van een derde groot evenement zoals door de uitvoeringsorganisatie in gang 
gezet; 

2. Begin september 2015 een extra vergadering van het algemeen bestuur te 
plannen om het geldende beleid en de bijbehorende criteria voor het houden van 
evenementen te bespreken en te besluiten over de ingediende aanvragen; 

3. In oktober 2015 naar buiten te communiceren over het evenementenbeleid van 
het recreatieschap. 
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12. MEDEDELINGEN 

 
 a) GAB EN PVL COMMUNICATIE ACTIVITEITEN 

Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
b) GAB EVENEMENTEN EN BESTEMMINGSPLAN 
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
c) GAB INDIAN SUMMER FESTIVAL  
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
d) PVL ONTWIKKELING WAERDSE TEMPEL 
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
e) GAB ADVENTUREPARK GEESTMERAMBACHT 
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
f) GAB-U GEESTMERLOO EN BOS DER OMARMING 
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
g) GAB-U HISTORISCH THEMAPARK JUSTERLAND 
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
h) GAB-U PIEKWATERBERGING 
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
i) ZORGBOERDERIJ NOORDERHOEVE 
De heer Rodenbach geeft een korte toelichting op het plan. 
Mevrouw Rasch vindt dit een leuk initiatief. 
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
 
j) GAB-U JAAROVERZICHT 2014 
Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 

 
13. RONDVRAAG EN SLUITING 

 

 De heer Nagengast constateert dat op basis van hetgeen is besproken bij agendapunt 8 het 
DB zich beraadt op het aanbod van de provincie en binnen afzienbare tijd een schriftelijke 
reactie stuurt aan de provincie. 

 
 De voorzitter sluit om 17:15 uur de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun komst.  

 
 


